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aktuality

Za domácí péči chtějí sestry od pojišťoven víc peněz

vloženo: 29.8.2019, 08.20

Ministr zdravotnictví Adam Vojtěch (za ANO) se loni chlubil, že se na proplácení práce dohodli s pojišťovnami
všichni zdravotníci bez rozdílu. Letos úspěšné skóre neudržel. Jedním z oborů, který pro...

KDU-ČSL podporuje petici za záchranu domácí péče, která dorazila do Poslanecké sněmovny

vloženo: 27.8.2019, 09.18

KDU-ČSL podporuje co nejrychlejší projednání petice za záchranu domácí péče v Poslanecké sněmovně. Do
dolní komory dnes dorazilo 36 261 podpisů, které sbírala Charita ČR. „Kvalitní domácí péče je pro nás...

Ministr Vojtěch plánuje další boj proti alkoholu. Vyšší zdanění a regulaci reklamy

vloženo: 26.8.2019, 09.22

Po větším zdanění lihu se ministr zdravotnictví Adam Vojtěch (ANO) chystá vrhnout na ještě větší regulaci
reklamy na alkohol. Podporu našel u vládní protidrogové koordinátorky Jarmily Vedralové, podle které je
reklama omezující alkohol na minimální míře....
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Důchodci ještě nemají vyhráno. Vyšší penze musí vláda prosadit do konce září

vloženo: 4.8.2019, 22.05

Vládní navyšování důchodů na příští rok ještě není hotovou věcí. Návrh sice prošel sněmovnou
po dvouhodinové rozpravě, přesto se k předloze dolní komora znovu vrátí. Důvodem je, že Senát návrh
na zvýšení důchodů vrátil s tím,...

Chceme vlastní komoru, oznámily zdravotní sestřičky

vloženo: 3.8.2019, 18.55

Návrh zákona, díky kterému by stavovská organizace vznikla, už obdrželo ministerstvo zdravotnictví. Bude
se jím nyní zabývat.
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Pojišťovny už nepřispívají na dioptrické brýle

vloženo: 1.8.2019, 23.45

Michal KUBAL, moderátor -------------------- Jedna věc, která je aktuální, ve zdravotnictví zůstane na úkor
některých lidí víc peněz už ode dneška. Právě 1. srpnem končí příspěvky a slevy na brýle....

VZP přidá letos na péči dvě miliardy korun. Rozpustí na to část svých rezerv, odbory žádají víc

vloženo: 1.8.2019, 23.10

Všeobecná zdravotní pojišťovna (VZP) pošle ještě letos do zdravotnictví dvě miliardy korun navíc, v příštím
roce přidá další tři miliardy. Peníze mají zaplatit více péče, dražší léky nebo podpořit péči...
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Financování českého zdravotnictví

vloženo: 1.8.2019, 22.40

V Událostech teď Vít Kaňkovský, místopředseda sněmovního výboru pro zdravotnictví. Dobrý večer, mají
podle vás pojišťovny držet na účtech ty desítky miliard na horší ekonomické časy, anebo ten systém má...

Víc zdravotně postižených dosáhne na příspěvek na kompenzační pomůcky

vloženo: 12.7.2019, 12.00

Na státní dotaci na takzvané zvláštní pomůcky dosáhne širší okruh postižených lidí. Sněmovna to dnes v
poslanecké novele schválila. Změnu zákona připravil poslanec KDU-ČSL Vít Kaňkovský s Národní radou
osob...
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Víc těžce nemocných dosáhne na příspěvek na kompenzační pomůcky, schválila Sněmovna

vloženo: 12.7.2019, 11.26

Sněmovna v pátek odklepla novelu zákona o poskytování dávek osobám se zdravotním postižením. Nově by
díky ní měli mít nárok na dotaci na kompenzační pomůcky i lidé s těžkým onemocněním srdce, plic a cév
v nohách....

Na dotace na pomůcky zřejmě dosáhne širší okruh postižených lidí

vloženo: 12.7.2019, 11.23

Praha - Na státní dotaci na takzvané zvláštní pomůcky zřejmě dosáhne širší okruh postižených lidí.
Sněmovna to dnes v poslanecké novele schválila. Příspěvek na nejnákladnější z těchto pomůcek, jako jsou...
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Výbor vyzval Maláčovou, aby znovu jednala s MF o doplacení služeb

vloženo: 11.7.2019, 22.23

Praha - Ministryně práce Jana Maláčová (ČSSD) by měla začít do poloviny srpna vyjednávat s ministryní
financí Alenou Schillerovou (za ANO) o další miliardě korun pro sociální služby. Na příštím...

Interpelace ve věci Krize v domácí zdravotní péči

vloženo: 11.7.2019, 21.00

Poslanecká sněmovna 11.7.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: Krize v domácí zdravotní péči.
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Možnost řešení: snížení nákladů

vloženo: 8.7.2019, 07.52

Zaměstnanci ve veřejných službách mají povinně brát více peněz. Přikazuje to vládní nařízení. Tento
dokument zvýšil takzvané zvláštní příspěvky i tarify některým pracovníkům. Doplatit to mají kraje. V případě
Vysočiny...

Sněmovna zřejmě nezvýší dotaci postiženým na zvláštní pomůcky

vloženo: 2.7.2019, 14.45

Praha 1. července (ČTK) - Rozšíření okruhu postižených lidí s nárokem na dotaci na takzvané zvláštní
pomůcky Sněmovna zřejmě schválí. Státní příspěvek na nejnákladnější z těchto pomůcek, jako jsou šikmé...


